
MØTEREFERAT
Møtetype: Styremøte

Møtetidspunkt: 07.02.2023

Sted: Bugården Ishall

Referent: Espen Gade

Tilstede
Navn Tittel E-post / telefon

Erik Rodhe Leder leder@sandefjordpenguins.no

Siri Sanna Styremedlem styret@sandefjordpenguins.no

Fredrik Jernberg Sportslig leder sportsligleder@sandefjordpenguins.no

Espen Gade Styremedlem styret@sandefjordpenguins.no

Henning Fevang Nestleder okonomi@sandefjordpenguins.no

Ikke tilstede

Kristian Aagaard Styremedlem styret@sandefjordpenguins.no

Charlotte Bergh Styremedlem styret@sandefjordpenguins.no



POST SAK Ansv. / Frist
Agenda

1. Skaper i hallen
2. Cup/arrangementer
3. Økonomi
4. Pengebidrag/reisebidrag juniorlag
5. Kompensasjon

Innkallelse: Godkjent.

1 Skaper juniorlag
A-laget har 18 ledige plasser i dag. Hvordan kan det fordeles på
juniorlag. Hvem skal ha tilgang til plassene? Hvordan løse dette
med dagens låser?

Jarle bes om å ta opptelling av skaper i V1 i dag, samt plasser i
V2-skap.

Retningslinjer:
Må oppbevares i kurv, bag ikke lov.

Keeperutstyr prioritert. Ny høring, videre diskusjon til neste
sesong.

2 Cup/Arrangement i regi av SP
Klubben ønsker arrangementer og/eller cup. Krevende å
arrangere, men forslag på å sette en arrangementskomitee som
kan ta dette videre. Kanskje mer aktuelt når momsrefusjon ifm
bygging av hall er ferdig? Datoer som kan passe er høsten før
frigåing starter.

Siri er styrerepresentant. Erik blir arrangementsrepresentant etter
endt styreverv

3 Økonomi
0,- i gjeld, ca 400 000 på konto. Kiosk-omsetning på ca 70 000 i
mnd. 2020 overskudd 146 588,-. 2021 171 182 i overskudd,-

4 Pengebidrag/reisebidrag juniorlag
Styret tar ansvar for å finne dugnadsarbeid som klubben ta del i.
Da kan lagene selv velge engasjement og på den måten bidra til
å øke egen lagkasse. Styret er positive til å støtte lagene med et
fast beløp hvert år. Beløp må bestemmes og budsjetteres og
bestemmes hvordan det skal kontrolleres ifm bruk.



5 Kompensasjon
Forslag fra valgkomiteen til det som anses som “tunge” poster.
Dette er leder (30 000), økonomi (60-70 000), sportsligleder (30
000) og driftsansvarlig (30 000).

Treningskontigent har stått stille siden 2018. Forslag fra økonomi
å øke treningsavgift med 500,- pr halvsesong (Vil gi ca 130 000,-
ekstra i inntekter). Medlemsavgiften blir stående på 300,- som
dagens.

Må se over avtaler, hva som må reforhandles i forhold til
sponsorinntekter. Isreklame ligger for lavt. Fortsette å søke
stiftelser og foreninger, samt øke søknader.

Nytt forslag fra styret er 20 000,- pr verv til leder, sportslig leder
og driftsansvarlig. 40 000,- til økonomiansvarlig. Godkjent av 5 av
7 styremedlemmer.

Takk for godt møte!
Sandefjord 07.02.2023

Erik Rodhe

Styrets Leder


